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SLOVO ÚVODEM

Vážení čtenáři,

dne 7.1.1999 se uskutečnilo v Praze zasedání redakčního kruhu časopisu. Členové redakčního kruhu jsou většinou
"ostřílenými matadory", kteří zasvětili velkou část svého života problematice územního rozvoje a kteří se intenzivně
zúčastnili nelehkého procesu transformace tohoto oboru do současných podmínek.

I když účelem zasedání redakčního kruhu bylo především hodnocení ročníku 1998, byla velká část debaty
věnována obecným, aktuálním otázkám územního plánování. Takovýto typ debaty je velice důležitý a to nejen z
hlediska dalšího tématického zaměření časopisu. Členové redakčního kruhu jsou velice zaměstnaní lidé, kteří mají
málokdy příležitost ke klidnému setkání a k diskusi o otázkách, které je trápí. Právě poznatky a názory odborníků ze
všech sfér teorie a praxe územního rozvoje jsou klíčovým východiskem pro identifikaci skutečných problémů územ-
ního rozvoje a pro rozlišení problémů naléhavých od problémů akademických, či pseudoproblémů. 

Záznam z debaty redakčního kruhu uvedeme jako zvláštní článek v příštím čísle.

Jako redakci nás potěšilo, že se většina členů redakčního kruhu shodla na stoupající úrovni časopisu, a to jak po
obsahové, tak i po grafické stránce. Neznamená to, že časopis je bez chyb a že na něm není co zlepšovat. Stále se nám
ještě nedaří dodržovat plánovaný časový harmonogram vydávaných čísel. Číslo 6/98 se zpozdilo vlivem chřipkové
epidemie, která postihla naši tiskárnu.    

Vážení čtenáři, do diskuse o obsahové a grafické náplni časopisu se můžete zapojit i vy. V čísle 6/98 jste nalezli
anketní lístek s několika otázkami. Vaše odpovědi na předložené otázky budou cenným podkladem, na jehož základě
se budeme snažit přibližovat zaměření časopisu vašim skutečným potřebám.

Děkujeme vám za spolupráci a doufáme, že i ročník 1999 časopisu Urbanismus a územní rozvoj bude pro vás
užitečný.

S pozdravem                      

redakce


